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SCOALA GIMNAZIALA "MIHAI EMINESCU" CRAIOVA 

 

 

 

 

RAPORT 
privind analiza informaţiilor extrase din chestionarele de evaluare aplicate absolvenților de 

gimnaziu cu privire la starea calității educației din Școala Gimnazială Mihai Eminescu, Craiova 

 

Chestionarul de evaluare a fost aplicat  absolvenților de gimnaziu din unitatea noastră 

școlară,  în perioada 12.05.2023-17.05.2023.  

Au răspuns un număr de 84 absolvenți, din care 70,2% sunt absolvenți ai unității noastre școlare 

din ultimii opt ani și 29,8% sunt absolvenți anterior anului 2015. 

Chestionarul de evaluare cuprinde 15 întrebări, iar în urma colectării datelor, au rezultat 

următoarele concluzii: 

 

 

 

Întrebarea nr. 1: 

Anul absolvirii ciclului gimnazial: 

 

Din grafic se observă că cei mai mulți respondenți sunt din promoția 2022 (29 respondenți) și 

respondenți care au absolvit în unitatea noastră școlară anterior anului 2015. 
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Întrebarea nr. 2: 

Statut profesional/ profesia:  

 

La această întrebare au răspuns  84 respondenți, din care 62%  continuă studiile în învățământul liceal 

și profesional/dual de stat și 7,1% în învățământul superior.  

Ponderea angajaților cu studii superioare este de 25%, dintre absolvenții unității noastre școlare care 

au absolvit anterior anului 2015. Dintre respondenți nu sunt șomeri sau persoane fără ocupație. 

 

Întrebarea nr. 3: 

Care era nivelul de siguranţă pentru elevi în incinta unităţii şcolare, terenul de sport, laboratoare, 

coridoare? 

 

La această întrebare numărul respondenților cu privire la siguranța în școală/ curtea școlii este pozitiv, 

75% au răspuns că siguranța în școală este mare și foarte mare. 
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Întrebarea nr. 4: 

Dar în vecinătatea şcolii ? 

 

84 răspunsuri, din care 92% consideră că siguranța elevilor în vecinătatea școlii este foarte mare/ 

mare/ medie. 

 

Întrebarea nr. 5: 

Cum apreciaţi nivelul de curăţenie din şcoală: 

 
Din cei 84 respondenți 98% apreciează că școala este foarte curată/ curată. 
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Întrebarea nr. 6: 

Cum apreciaţi dotarea bibliotecii școlare (cărţi, CD-uri, alte materiale), în anii în care ați fost 
elevul/eleva școlii? 
 

 
Din cei 84 de absolvenți ai unității noastre de învățământ, 68% au împrumutat cărți de la biblioteca 

școlii și consider că dotarea bibliotecii este bună sau foarte bună. 

 

 

 

Întrebarea nr. 7: 

Cum apreciaţi  dotarea cu calculatoare   în anii în care ați fost elevul/eleva școlii  ? 
 

 
Din cei 84 de respondenți 75% apreciează dotarea cu calculatoare din unitatea noastră școlară 
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Întrebarea nr. 8: 

Au răspuns cadrele didactice la cererile dumneavoastră de ajutor individual,   în înţelegerea / 

aprofundarea celor predate (bifaţi câte un răspuns, la fiecare din punctele a) şi b) de mai jos):  

 

La această întrebare au răspuns 84 absolvenți. Peste 80% din respondenți consideră că au 

primit ajutor de la toate/ majoritatea cadrelor didactice ori de câte ori a solicitat ajutorul, din care 

53,6% au răspuns că au primit ajutor în gimnaziu ori de câte ori au solicitat și 10,7% au declarat că au 

fost ajutați de profesori numai dacă au întâmpinat dificultăți majore.  

 

 

 

Întrebarea nr. 9: 

Cât de des vi se explicau, înainte de evaluare (teză, lucrare scrisă, ascultare orală) criteriile care 

vor fi folosite pentru evaluare şi notare? 

 

La această întrebare au răspuns 84 de respondenți din care 97,6% au răspuns că în unitatea noastră 

școlară au fost explicate elevilor de către profesori, criteriile folosite pentru evaluare și notare. 2 

respondenți (2,4%) au răspuns că nu se explicau. 
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Întrebarea nr. 10: 

Cât de des vi se explicau în gimnaziu, motivele pentru care dumneavoastră ați obţinut o anumită 

notă ? 

 

La această întrebare au răspuns 84 de respondenți din care 74,6% au răspuns că notele primite la 

evaluările din gimnaziu au fost motivate de profesori, 23,8% din respondenți nu își amintesc, pe când 

3,6% (trei respondenți) au răspuns că niciodată nu s-au explicat de către profesori motivele pentru 

care au obținut anumite note. 

 

Întrebarea nr. 11: 

În momentul în care dumneavoastră ați avut rezultate slabe la învăţătură, cum au acționat  cadrele 

didactice?  (sunt posibile mai multe răspunsuri). 

 

La această întrebare au răspuns 84 de respondenți, din care 92,9% apreciează procesul de predare-

învățare- evaluare din unitatea noastră școlară.  
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Întrebarea nr. 12: 

Dumneavoastră ați fost încurajat să vă evaluați singur? 

 

La această întrebare au răspuns 83 de respondenți, din care 88% au răspuns că au fost încurajați să se 

autoevalueze. 

 

 

Întrebarea nr. 13: 

În ce măsură sunteţi satisfăcut de următoarele aspecte ale vieţii școlare din învățământul primar și 

gimnazial pe care l-ați urmat (prin acordarea unei note de la 5 la 1, nota 5 indicând nivelul 

maxim):  

 
 

La această întrebare au răspuns 84 de respondenți din care: 

 65 respondenți note de 5 și 4  (77,4%) apreciează starea de curățenie din școală.   

 64 respondenți note de 5 și 4 (76,2%) consideră că au fost respectați de personalul școlii. 

 66 respondenți note de 5 și 4 (78,6%) consideră că notele/calificativele  obținute în școala 

primară și gimnaziu au fost cele meritate. 

 69 respondenți note de 5 și 4 (82,2%) consideră că au primit informații cu privire la 

activităţile desfăşurate în şcoală. 
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Întrebarea nr. 14: 

În ce măsură sunteţi satisfăcut de următoarele aspecte ale vieţii şcolare, nivel primar și gimnazial, 

(prin acordarea unei note de la 5 la 1, nota 5 indicând nivelul maxim):  

 
La această întrebare au răspuns 84 de respondenți din care: 

 

 74 ( 88,1%) respondenți au acordat note de 5, 4 și  3 cu privire la Informaţia primită de la 

şcoală în privinţa continuării studiilor, după absolvire. 

 71 (84,6%) respondenți au acordat note de 5, 4 și  3 cu privire la Informaţia primită de la 

şcoală în privinţa activităţilor educative şi culturale din localitate. 

  76 (90,2%) respondenți au acordat note de 5, 4 și  3 cu privire la Modul în care școala 

răspunde solicitărilor de informați. 
 

Întrebarea nr. 15: 

 
Scrieți câteva aspecte pozitive, sau  negative din perioada de elev/ elevă de școală generală.  
 
La această întrebare au răspuns 48 de respondenți, majoritatea răspunsurilor evidențiează 
aspect positive. 
Răspunsurile absolvenților unității noastre școlare: 
 

 Profesori excepționali, adevărate modele de urmat. 

 Cea mai bună scoală. 

 Am avut parte de cei mai buni profesori, diriginta noastra mereu ne a incurajat si ne a foat 

alaturi 

 Un aspect pozitiv este ca toți profesori erau înțelegatori, te ajutau mereu.  

 Profesorii sa fie mai înțelegători 

 majoritatea profesorilor se comportau foarte frumos 

 Profesionalism, dăruire, competență. 
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 Cadrele didactice au fost mereu primitoare si intelegatoare! Chiar daca existau anumite 

conflicte in incinta clasei/colectivului , incetau prin colaborarea dirigintei/dirigintelui cu clasa 

respectiva. 

 Cadrele didactice m-au încurajat de fiecare dată când vedeau ca pot mai mult ,chiar dacă 

renunțam încetul cu încetul ,nefiind sigură pe mine. 

 nu am 

 Nu am nimic de precizat in legatura cu aspectele negative 

 Mi-a plăcut foarte mult perioada petrecută în acest sistem de învățământ și unitatea școlară  

 Pe profesori nu ii intereseaza mai deloc....imi pare rau sa zic asta dar e adevarat  

 . 

 Era bine 

 1 

 Inca imi aduc aminte cum de fiecare data cand nu înțelegeam o lectie, o problema, un 

exercițiu, profesorii mereu imi erau alaturi încercand sa-mi explice lectia sau exercitiul din 

pricina. 

 + implicarea cadrelor didactice, empatia, atmosfera din scoala 

 Amintiri frumoase. 

 Numai amintiri frumoase. 

 Colectivul scolii, copiii cat si profesorii, era unul prietenos si care, cu timpul, iti devenea 

familie. Profesorii erau atenți la nevoile tale ca si elev si te încurajau sa ti urmezi pasiunile si 

susțineau performanța. 

 Se permite prea mult bullying-ul 

 A fost o perioada frumoasă, îmi aduc aminte cu drag de acești ani și de doamna diriginta. A 

fost o binecuvantare sa ma reîntorc în această școală dupa multi ani in calitate de cadru 

didactic. 

 Copii repetenți anual 

 Sunt mandra ca am absolvit aceasta scoala pentru ca și eu și fetele mele au terminat aceeasi 

scoala. Una este studenta , cealalta eleva de liceu in clasa a 9 a. 

 Profesorii erau înțelegători, grijulii și atenți cu elevii iar cu părinții țineau mereu legătura.  

 Ordine, disciplina, respect fata de profesor, viata de elev fără stres, educație de calitate, 

oportunități, colegialitate, s.a. 

 Ani frumoși și fără griji. 

 Cred ca ar fi trebuit sa li se acorde ajutor elevilor care nu se descurcau la anumite materii și sa 

nu se facă diferențe între elevi ! Profesorii sa fie mai îndulgenti , mai ales profesorii care au 

materii din care se da capacitatea ! 
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 Exista un nivel mare de coeziune la nivelul claselor, profesorii reprezentau modele pentru 

elevi, exista un respect reciproc profesori-elevi. 

 Intreaga perioada de elev de la Scoala Gimnaziala "Mihai Eminescu" a reprezentat pentru 

mine o oportunitate continua de dezvoltare, fiind in permanenta incurajat de cadrele didactice 

ale scolii sa ma autodepasesc. Colectivul placut si primitor al scolii a fost de asemenea un 

aspect pe care l-am apreciat foarte mult si care m-a facut sa raman doar cu amintiri frumoase 

si vise marete cand am iesit pentru ultima oara pe portile Scolii Gimnaziale "Mihai Eminescu".  

 Consider ca in cei 4 ani de scoala generala m-au ajutat cât și în anii de liceu și în viata mea de 

zi cu zi . În special vreau sa mulțumesc, doamnei de matematica, recent doamna director, 

Mitran Raluca ,doamnei diriginte Gusatu Carmen ,dar și doamnei de geografie (pt câte m-ati 

învățat la materia dvs.) ,va mulțumesc pentru ajutorul din acei ani ! 

 Am finalizat scoala generala in anul 2000 si am doar cuvinte de lauda la adresa invatatoarei 

mele, careia ii datorez formarea mea ca om, Eugenia Bododea (Diaconescu pe atunci) si a 

profesorilor pe care i-am avut: doamnele profesoare Luminita Nicolae, Țibreanu, Perț, Sanda 

Simona, Gabriela Stoica, Florea, Tornea, Paun, Ghira si regretatul domn profesor, Bistriceanu. 

Le multumesc acestor dascali minunati pentru felul in care ne-au indrumat in decursul celor 4 

ani! Germinia Stanca 

 Profesorii erau întotdeauna dornici sa te ajute la cerere si erau intelegatori daca te axai pe o 

anumită materie. Spre exemplu daca mergeau la anumite concursuri de matematica, in acea 

perioada toti ceilalți profesori te lăsau sa înveți mai puțin la propria materie. 

 În perioada din generala am avut parte de ani care m-au creat pe mine, astfel am putut să mă 

descurc în orice domeniu. 

 Cadrele didactice isi dadeau interesul pentru elevi  

 Profesorii sunt implicati in ajutarea elevilor si predarea lecțiilor intr-un mod cat mai bun. 

 Cei mai buni ❤️ 

 Participarea la diverse competiții sportive, organizarea activităților educative pentru marcarea 

tuturor evenimentelor importante, a sărbătorilor naționale; excursii ș.a.  

 Faceam ore la caminul de langa gradinita 

 Profesorii făceau tot posibilul ca un copil să înțeleagă mai bine lecția și ce are de învățat!!  

 A fost o experiență frumoasă, am avut parte de o clasa buna, dar cu siguranta mai trebuie 

lucrat la abordarea elevilor, la inbunatatirii tehnologiei si predarea 

 Un aspect bun în toate privintile 

 școală foarte bine dotată cu profesori excepționali ! 

 Cred ca a fost cea mai frumoasa perioada din viata mea ca elev, pana in clasa a 8a nu aveam 

niciun stres din cauza examenelor si veneam la scoala cu bucurie, nu existau after school, nici 
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extrascolare, am avut o copilarie mult mai libera si socializam mai mult “in fata blocului”. 

Copilul meu nu mai traieste la fel cum am trait eu anii de scoala primara. 

 Scoala a fost foarte tare si mi a placut mult atat scoala cât si profesori i 

 Imi amintesc cu placere acea perioada, si acum, dupa atatia ani, consider ca a avut un rol 

important si definitor in formarea mea ca om. Asta inseamna ca profesorii si organizarea din 

cadrul scolii au fost ceea ce trebuia pentru un copil la inceput de drum. 

 Profesorii aveau mai mult control asupra elevilor. 

 


